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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΙΟΝΙΩΝ ΝΗΣΩΝ 

 
 
 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 

 
Από τα πρακτικά της με αριθμό 1ης/2021, τακτικής συνεδρίασης του Περιφερειακού 
Συμβουλίου τη  Κυριακή, 30 του μηνός  Ιανουαρίου  2021, με τηλεδιάσκεψη μέσω 
της υπηρεσίας e:Presence.gov.gr.  
 
 
Αριθ. απόφασης  7-1/2021 
 
ΠΕΡΙΛΗΨΗ: Η κατάσταση των σχολικών υποδομών στην Κέρκυρα. 

 
 
Σήμερα, ημέρα  Σαββάτο 30 του μηνός  Ιανουαρίου 2021 και ώρα 10:00 π.μ. 
συνήλθαν σε συνεδρίαση με τηλεδιάσκεψη, μέσω της υπηρεσίας e:  
Presence.gov.gr, τα μέλη του Περιφερειακού Συμβουλίου της Περιφέρειας Ιονίων 
Νήσων που αναδείχθηκαν κατά τις εκλογές της 2ης Ιουνίου 2019 και ανακηρύχθηκαν 
με την υπ΄ αριθμ.739/2019 απόφαση του Πολυμελούς Πρωτοδικείου Κέρκυρας, των 
υπ’  αριθμ. 200/2019 και 201/2019 αποφάσεων του Τριμελούς Διοικητικού Εφετείου 
Ιωαννίνων καθώς και με τις κατατεθείσες δηλώσεις αποποίησης εκλογής 
Περιφερειακών Συμβούλων, κατόπιν της υπ΄αριθ. πρωτ. οικ.  5099/10/22-1-2021 
πρόσκλησης του Προέδρου του Περιφερειακού Συμβουλίου Ιονίων Νήσων, 
σύμφωνα με την προαναφερθείσα απόφαση και με τα προβλεπόμενα των άρθρων 
165 και 175 του Ν.3852/2010 όπως έχουν τροποποιηθεί και ισχύουν,  
  
 
Παρόντες στη συνεδρίαση ήταν : 
 

1. Νικόλαος Μουζακίτης του Σπυρίδωνος, Πρόεδρος Π.Σ. 
2. Αλέξανδρος Μιχαλάς του Διονυσίου, Αντιπρόεδρος Π.Σ. 
3. Ολυμπία (Ολίβια) Καρδακάρη, του Νικολάου Γραμματέας Π.Σ 
4. Γεώργιος Στασινόπουλος του Ιωάννη 
5. Αμαλία-Ελένη Ανδριώτη-Σκορδίλη του Στεφάνου 
6. Σταύρος Τραυλός του Παναγή 
7. Ανδρέας Κτενάς του Γεωργίου  
8. Κωνσταντίνος Καποδίστριας του Δημητρίου 
9. Αικατερίνη Μοθωναίου του Διονυσίου 
10. Ευστάθιος – Σωτήριος Κουρής του Σπυρίδωνος 
11. Κωνσταντίνος Ζορμπάς του Δημητρίου  
12. Ιωάννης Αρμενιάκος του Γεωργίου 
13. Εμμανουήλ Ορφανουδάκης του Γεωργίου 
14. Αθανάσιος Λιβιτσάνης του Μιχαήλ 
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15. Θεόδωρος Γαλιατσάτος του Αποστόλη 
16. Παναγής Δρακουλόγκωνας του Βασιλείου 
17. Σπυρίδων Γαλιατσάτος του Μιχαήλ-Σωτηρίου 
18. Θεόδωρος Χαλικιάς του Ιωάννη 
19. Σπυρίδων Σπύρου του Πέτρου 
20. Χρήστος-Ηρακλής Σκούρτης του Πέτρου 
21. Σπυρίδων Ιωάννου του Δημητρίου 
22. Νικόλαος Μηλιώτης του Αναστασίου 
23. Θεόδωρος (Μποκές) Τσουκαλάς του Διονυσίου  
24. Αντώνιος Δουβίτσας του Ιωάννη 
25. Αλεξάνδρα Μπαλού του Αριστείδη 
26. Χαράλαμπος Χαραλάμπους του Μιχαήλ  
27. Διονύσιος Κεφαλληνός του Παναγιώτη 
28. Νικόλαος Γκισγκίνης του Γεωργίου  
29. Ευγενία Κολυβά του Γεωργίου 
30. Αλέξανδρος Αλεξάκης του Ιωάννη 
31. Παναγιώτης Ποζίδης του Μενελάου 
32. Δημήτριος Σπανός του Διονυσίου-Ευάγγελου 
33. Ιωάννης Ροντογιάννης του Βασιλείου 
34. Ιωάννης Αϊβατίδης του Γεωργίου  
35. Χαράλαμπος Βυθούλκας του Σωτηρίου 
36. Στέφανος Σαμοΐλης του Κωνσταντίνου-Νικολάου 
37. Κοντομάρης  Σπυρίδων του  Ευτυχίου  

 
Απουσίαζαν αν και κλήθηκαν οι Περιφερειακοί Σύμβουλοι:  
 

38. Κυριάκος Σταμούλης του Αναστασίου 
39. Τηλέμαχος Γαβαλάς του Σπυρίδωνος  
40. Διονύσιος Μπάστας του Παύλου 
41. Αθανάσιος Καραΐσκος του Κωνσταντίνου 

 
 
Οι οποίοι απουσίαζαν δικαιολογημένα. Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόμιμη απαρτία, 
επειδή σε σύνολο σαράντα ενός  (41) Περιφερειακών Συμβούλων βρέθηκαν 
παρόντες  τριάντα  επτά (37) και ο Πρόεδρος   κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.  
 
Στην συνεδρίαση ήταν παρούσα η Περιφερειάρχης Ιονίων Νήσων κ. Ρόδη Κράτσα – 
Τσαγκαροπούλου. 
 
Κατά τη διάρκεια της  εισήγησης του θέματος προσήλθαν οι Περιφερειακοί 
Σύμβουλοι κ.κ. Τηλέμαχος Γαβαλάς του Σπυρίδωνος, Διονύσιος Μπάστας του 
Παύλου και Αθανάσιος Καραΐσκος του Κωνσταντίνου. 
 
 

--------Παράλειψη----------- 
 

Για τα εκτός ημερήσιας διάταξης θέματα: 
 
1. Ορισμός εκπροσώπου και αναπληρωματικού μέλους, στην Τακτική Γενική 
Συνέλευση της Αστικής μη Κερδοσκοπικής Εταιρείας «Κέντρου Πρόληψης των 
Εξαρτήσεων και Προαγωγής της Ψυχοκοινωνικής Υγείας Κεφαλονιάς και Ιθάκης» 
«Απόπλους», που θα πραγματοποιηθεί στις 17 Φεβρουαρίου 2021. 
 
2. Έκδοση   ψηφίσματος  για  την  απαγόρευση των συναθροίσεων. 
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Το σώμα αποφάσισε ομόφωνα τη συζήτησή τους μετά το πέρας της συζήτησης των 
θεμάτων της ημερήσιας διάταξης.  
 

--------Παράλειψη----------- 
 

Θέμα 8ο Η.Δ: Η κατάσταση των σχολικών υποδομών στην Κέρκυρα 
 
 
Με την έναρξη της συζήτησης   η επικεφαλής  της  παράταξης  « Λαϊκή   
Συσπείρωση» κ. Αλεξάνδρα  Μπαλού  εισηγήθηκε  τα  κάτωθι : 
 

 
 
ΘΕΜΑ: Η ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΤΩΝ ΣΧΟΛΙΚΩΝ ΥΠΟΔΟΜΩΝ ΣΤΟ Ν. 

ΚΕΡΚΥΡΑΣ 
ΓΕΝΙΚΑ: 

Επανερχόμαστε στο κρίσιμο ζήτημα της Παιδείας, αυτήν την φορά επικεντρώνοντας στο 
κτιριακό ζήτημα. Δυστυχώς σε όλες τις σχολικές μονάδες των νησιών μας, εμφανίζεται η 
ίδια απαράδεκτη κατάσταση. Παλαιά κτίρια, ασυντήρητα κτίρια, χωρίς στέγαστρα ή με 
επικίνδυνα στέγαστρα μαθητές σε κοντέινερ, ή σε προκάτ αίθουσες, λειτουργικά 
ακατάλληλα κτίρια , κτίρια με ανοιχτές ακόμα πληγές από σεισμούς. Ιδιαίτερη αναφορά 
κάνουμε, στην απαράδεκτη κατάσταση που επικρατεί στα σχολεία ειδικής αγωγής. 

Σε συνθήκες πανδημίας, σε αυτές τις σχολικές υποδομές στοιβάζονται μαθητές χωρίς τη 
δυνατότητα μείωσης αριθμού ανά τμήμα, χωρίς το αναγκαίο μόνιμο προσωπικό 
εκπαιδευτικών, χωρίς το αναγκαίο προσωπικό στον τομέα της καθαριότητας. 

Όλα αυτά τα προβλήματα , έχουν αναδειχθεί από τα συλλογικά όργανα των 
εκπαιδευτικών στην Πρωτοβάθμια και Δευτεροβάθμια εκπαίδευση, το γονεϊκό και μαθητικό 
κίνημα, με τα αιτήματα και τους αγώνες τους. 

Από την πλευρά μας συμβάλλουμε σε αυτήν την προσπάθεια, ξεκινώντας το οδοιπορικό 
ανάδειξης αυτού του προβλήματος σε επίπεδο Περιφέρειας και σταδιακά για όλα τα νησιά, 
διεκδικώντας ουσιαστικές λύσεις. 

 
Σχολεία «υπό κατάρρευση» στο Ν. Κέρκυρας 

Ξεκινάμε από το Ν. Κέρκυρας με αφορμή την πρόσφατη πτώση ψευδοροφής στο 6ο 
Νηπιαγωγείο Κέρκυρας. Δεν χρειάζεται να ζήσουμε τραγικά γεγονότα για να αρχίσουν οι 
συσκέψεις, οι δηλώσεις, οι υποσχέσεις εκατομμυρίων και το μπαλάκι ευθυνών από τους 
αρμόδιους. Δεν γίνεται δίπλα στα αστραφτερά ξενοδοχεία και τις βίλες να υπάρχουν 
ακόμα σήμερα αποθήκες–σχολεία.  

 
ΑΣ ΦΩΤΙΣΟΥΜΕ ΤΙΣ ΑΙΤΙΕΣ: 

Τα προβλήματα που παρουσιάζουν τα σχολικά κτίρια όλων των βαθμίδων στην Κέρκυρα 
και αφορούν στην κατάσταση των κτιριακών υποδομών και ηλεκτρομηχανολογικών 
εγκαταστάσεων οφείλονται σε κυβερνητικές επιλογές, στην έλλειψη σχεδιασμού και 
κρατικής χρηματοδότησης προς την κατεύθυνση επίλυσής τους και δεν είναι τυχαίο πως 
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είναι παρόμοια για κάθε περιοχή της Ελλάδας. Δεν γίνεται να αποσπαστεί η κατάσταση από 
την εφαρμοζόμενη πολιτική της χρόνιας υποχρηματοδότησης της Παιδείας από όλες τις 
κυβερνήσεις διαχρονικά (ΝΔ,ΠΑΣΟΚ, ΣΥΡΙΖΑ), της πολιτικής των μνημονίων και της 
στρατηγικής της ΕΕ για το χαρακτήρα της Παιδείας ως εμπόρευμα και όχι ως κοινωνικό 
αγαθό. 

Βασικός στόχος των κυβερνήσεων με την ολοκληρωτική πρόσδεση της εκπαίδευσης στις 
περιφέρειες και στους δήμους είναι η καθήλωση των κρατικών δαπανών για την εκπαίδευση 
και η μετάθεση του κόστους λειτουργίας των σχολικών μονάδων ουσιαστικά στην 
οικογένεια. Μέσα από την επιχείρηση «αποκέντρωση της εκπαίδευσης» προωθείται η 
ιδιωτικοποίηση και δοκιμάζεται συνολικά το μοντέλο του ευέλικτου, «αποκεντρωμένου» 
σχολείου της αγοράς. Μάλιστα, αυτές τις μέρες, εν μέσω πανδημίας η κυβέρνηση με νέες 
αντιεκπαιδευτικές ρυθμίσεις, προωθεί την αυτοαξιολόγηση της σχολικής μονάδας η οποία θα 
συνδεθεί με τη χρηματοδότησή της. Το αποτέλεσμα θα είναι η μεγαλύτερη υποβάθμιση του 
σχολείου, η μεταφορά της ευθύνης για όλα τα προβλήματα στους ίδιους τους γονείς, τους 
μαθητές και τους εκπαιδευτικούς, η ακόμα μεγαλύτερη κατηγοριοποίηση και ταξική 
διαφοροποίηση της εκπαίδευσης.  
 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΕΣ ΚΑΙ ΔΗΜΟΙ 

Δημοτικές και περιφερειακές Αρχές έχουν την δική τους ευθύνη γιατί αποδέχονται και 
στηρίζουν αυτήν την πολιτική συμφωνώντας στο πέρασμα της αρμοδιότητας στην ευθύνη 
της Τ.Δ.. Έχουν ευθύνη γιατί δεν έχουν πάρει αποφάσεις σύγκρουσης με αυτή την 
κατάσταση και διεκδίκησης αυτών που δικαιούμαστε. Βολεύονται και προωθούν τις φτηνές 
τάξεις προκάτ, αφού δεν διεκδικούν από τον κρατικό προϋπολογισμό, δεν προγραμματίζουν 
νέα σχολικά κτίρια. Σε αυτόν τον φτηνό σχεδιασμό λειτούργησε στην Κέρκυρα η δίχρονη 
προσχολική αγωγή. Έχουν ευθύνη γιατί αποδέχονται και ιεραρχούν τα διάφορα κονδύλια 
έχοντας τελευταία σε προτεραιότητα την Παιδεία, όπως άλλωστε και τα άλλα κοινωνικά 
αγαθά Υγεία, Πρόνοια κλπ) υπηρετώντας την ανάπτυξη με κριτήριο το κέρδος.  
 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ Ι.ΝΗΣΩΝ 

Χρησιμοποιώντας το δούρειο ίππο των αρμοδιοτήτων, η περιφερειακή αρχή παρουσίασε 
τον προϋπολογισμό του 2021, από τον οποίο λάμπουν δια της απουσίας τους αναγκαία 
κονδύλια για σχολική στέγη, προγραμματικές συμβάσεις σχολικών υποδομών, η κατασκευή 
ενός σχολικού συγκροτήματος. 

Αλλά και στην αρμοδιότητα που την αφορά, αυτήν δηλαδή των μεταφορών των μαθητών, 
δεν διεκδίκησε ούτε φρόντισε για την αύξηση της χρηματοδότησης με αποτέλεσμα οι 
σχολικές μεταφορές να γίνονται από λεωφορεία που είναι γεμάτα μαθητές και κάποια να μη 
γίνονται καθόλου. 

Αυτή λοιπόν η πολιτική της υποχρηματοδότησης που ακολούθησαν όλες οι κυβερνήσεις 
και οι Δημοτικές και Περιφερειακές Αρχές, έχει αφήσει τα σχολεία έρμαια και ετοιμόρροπα. 

Στην Κέρκυρα η κατάσταση είναι ακόμα χειρότερη μια και τα περισσότερα σχολεία είναι 
παλιά και ειδικά αυτά που είναι μέσα ή πέριξ της πόλης. 
 
Μερικά ακόμα προβλήματα από τις “μεταρρυθμίσεις” του επιτελικού κράτους. 
 
Ελλιπής καταγραφή δεδομένων κτιριακής υποδομής 
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Σήμερα η συγκέντρωση στοιχείων και η καταγραφή της κατάστασης των κτιριακών 
υποδομών των σχολικών μονάδων είναι στις αρμοδιότητες των Διευθύνσεων Πρωτοβάθμιας 
και Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης μέσω των Διευθυντών των σχολικών μονάδων, σε 
συνεργασία και με τη συνδρομή των Τεχνικών Υπηρεσιών των Δήμων. 

Η καταγραφή αυτή περιλαμβάνει πληροφορίες για τα βασικά στοιχεία των κτιρίων, 
οικοδομικά προβλήματα, παλαιότητα δικτύων ύδρευσης, πυρασφάλεια, πρόσβαση ΑΜΕΑ 
κ.α., και γίνεται εκτίμηση των απαιτούμενων επεμβάσεων. Ακόμη κι αυτό το αρχικό στάδιο 
καταγραφής παρουσιάζει ελλείψεις διότι στην ουσία δεν πραγματοποιείται με τη συνδρομή 
των αρμόδιων Υπηρεσιών που διαθέτουν αρχεία για τις κατασκευές αυτές.  

Στο σημείο αυτό πρέπει να σημειωθεί ότι η καταγραφή των παραπάνω στοιχείων των 
σχολικών κτιρίων απαιτεί ιδιαίτερες τεχνικές και επιστημονικές γνώσεις και είναι 
ουσιαστικής σημασίας για τον προγραμματισμό μελετών και εργασιών για τη συντήρηση 
τους επομένως είναι παράλογο να ζητείται να υλοποιηθεί τέτοιου είδους καταγραφή από 
εκπαιδευτικούς.  

Οι αρμόδιες για τη συντήρηση των σχολικών κτιρίων, Τεχνικές Υπηρεσίες δεν έχουν 
πρόσβαση στην πλατφόρμα καταγραφής με αποτέλεσμα να μην υπάρχει συγκεντρωμένη 
εικόνα αυτών των στοιχείων. Οι ελάχιστες επεμβάσεις συντήρησης ή εναρμόνισης με τις 
προδιαγραφές στα σχολικά κτίρια γίνεται με βάσει την καταγραφή των αιτημάτων 
διευθυντών και συλλόγων γονέων και κηδεμόνων προς την τεχνική υπηρεσία που όμως δεν 
είναι αποτέλεσμα ενός γενικότερου σχεδιασμού ή πορισμάτων ενός τακτικού ελέγχου από 
τους Μηχανικούς των Δήμων.  

 
Μεγάλα ποσά σε εκμισθωμένα σχολικά κτίρια που δεν πληρούν τις προϋποθέσεις 
καταλληλότητας και ταυτόχρονα αναξιοποίητα δημόσια κτίρια που καταρρέουν. 

Στο νομό μας αρκετά από τα κτίρια της πρωτοβάθμιας κυρίως εκπαίδευσης δεν είναι 
ιδιόκτητα. Για τα κτίρια αυτά δαπανιούνται μεγάλα ποσά εκμίσθωσης, τα οποία θα 
μπορούσαν να διατεθούν για κατασκευή νέων σύγχρονων σχολικών κτιρίων ή ανακαίνιση 
παλαιών δημόσιων κτηρίων. Όμορφα αρχιτεκτονικά και ιστορικά κτίρια καταρρέουν, όπως 
αυτό της ΑΕΒΕΚ, την καμινάδα της οποίας δε θέλουμε να δούμε να πέφτει στο διπλανό 
σχολείο. Σχεδόν όλα τα μισθωμένα σχολικά κτίρια δεν πληρούν τα κριτήρια καταλληλότητας 
και επιλογής χώρων. Όπως είναι: μελέτη για χρήση εκπαιδευτηρίου, ασφάλεια πρόσβασης, 
αποφυγή κεντρικών οδικών αρτηριών με μεγάλο κυκλοφοριακό φόρτο, αποστάσεις από 
κεραίες κινητής τηλεφωνίας, σωφρονιστικά ιδρύματα, επαρκούς έκτασης προαύλιο χώρο 
κ.λ.π.. 

 
Αδιέξοδη και αναποτελεσματική η διαχείριση των προβλημάτων και απαιτήσεων για 
ασφαλή σχολική στέγη. 

Η διάλυση του ΟΣΚ και η ένταξή του σε Α.Ε. (ΚΤΥΠ), η επιμονή για τα ΣΔΙΤ αλλά και 
η οικονομική κρίση, η οποία σταμάτησε κάθε κατασκευαστική δραστηριότητα, έχουν 
οδηγήσει τα σχολικά κτίρια σε άθλια κατάσταση. Η διάχυση ευθυνών σε Περιφέρειες και 
Δήμους, πρώτα με τον «Καλλικράτη» και στη συνέχεια με τον «Κλεισθένη», έχει 
διαμορφώσει μία χαοτική κατάσταση, η οποία επιδεινώνεται ακόμα περισσότερο με τις 
συνεχιζόμενες συγχωνεύσεις σχολικών μονάδων και τις προσθήκες προκατασκευασμένων 
αιθουσών που δεν είναι παρά μια προσωρινή και βολική λύση με ελάχιστο συγκριτικά 
κόστος όχι όμως και η ενδεδειγμένη. 
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Η κατάργηση των προσλήψεων αφήνει το αποτύπωμά της. Το προσωπικό των Τεχνικών 
Υπηρεσιών των τεσσάρων Δήμων αλλά και της Περιφέρειας, δεν επαρκεί ούτε στο ελάχιστο 
για την κάλυψη των αναγκών σε τακτικούς ελέγχους όλων των σχολικών κτιρίων, σε 
επεμβάσεις όπου είναι απαραίτητο. Οι προσλήψεις μόνιμου προσωπικού Μηχανικών έχουν 
παγώσει από το 2008 .Οι ελλείψεις δε σε τεχνολογικό εξοπλισμό δυσχεραίνουν το έργο των 
Μηχανικών . 
 
Οικονομική κατάσταση Σχολικών Επιτροπών και κρατικοί πόροι για συντήρηση 
σχολικών κτιρίων. 

Η υποχρηματοδότηση των Σχολικών επιτροπών δημιουργεί δυσλειτουργίες. Παράλληλα η 

κρατική χρηματοδότηση ΣΑΤΑ που προορίζεται για τη συντήρηση των σχολικών κτιρίων δεν επαρκεί 

για την κάλυψη ακόμη και των αναγκαίων εργασιών όπως αποδεικνύεται καθημερινά. Οι 

οικογένειες βάζουν σταθερά βαθιά το χέρι στην τσέπη. 

 

Ανύπαρκτος προσεισμικός έλεγχος και επεμβάσεις για σεισμική θωράκιση 
Τα περισσότερα σχολικά κτίρια είναι 35ετίας και πάνω και χρειάζονται σημαντικές 

ενισχύσεις ακόμη και σταδιακά μεταστέγαση σε νέα σχολικά κτίρια. 
Μέχρι στιγμής η μόνη σοβαρή απόπειρα προσεισμικού ελέγχου πραγματοποιήθηκε από τον 

ΟΣΚ. Το σχετικό πρόγραμμα που είχε ξεκινήσει το 2004, διακόπηκε το 2011 λόγω κατάργησης του 

οργανισμού. Την ίδια χρονιά, κόπηκε το 60% του Προγράμματος Δημόσιων Επενδύσεων του ΟΣΚ 

και δεν εκταμιεύτηκαν 2,5 εκατ. ευρώ για τη δεύτερη φάση των ελέγχων. 

 

ΕΣΠΑ, ΠΔΕ και λοιπά χρηματοδοτικά εργαλεία. 

Ο κύριος όγκος των χρηματοδοτήσεων έχει ως προτεραιότητα τα λεγόμενα ‘’αναπτυξιακά 
έργα’’ προσαρμοσμένα πάντα στις ιεραρχήσεις των επενδυτών. Οι παρεμβάσεις που γίνονται 
τα τελευταία χρόνια στα σχολεία, όταν εντάσσονται σε ευρωπαϊκά προγράμματα κυρίως 
αφορούν μικρές ή μεγάλες επισκευές (πιο σπάνια) και δεν αφορούν την ανέγερση νέων 
κτιρίων. 

Η τρέχουσα χρηματοδότηση μέσω ευρωπαϊκών προγραμμάτων όπως για παράδειγμα το 

πρόγραμμα ενεργειακής αναβάθμισης, δεν καλύπτει τις ανάγκες που υπάρχουν και τα προβλήματα 

που προκύπτουν από την ανύπαρκτη συντήρηση για σειρά ετών. Είναι παράλογο να εστιάζουμε 

στην ενεργειακή αναβάθμιση κτιρίων που δεν έχουμε εξετάσει τη δομική τους τρωτότητα. 

Ουσιαστικά τα προγράμματα αυτά αφορούν στην στήριξη της “πράσινης ανάπτυξης” και τα σχολικά 

κτίρια αποτελούν μέρος αυτής της επένδυσης κατά την οποία κρύβονται και μερικά μη “ενεργειακά 

μερεμέτια.” 

Πολλές φορές επίσης δεν είναι εφικτή η ένταξη στο πρόγραμμα, γιατί τα σχολεία δεν έχουν την 

απαραίτητη άδεια λειτουργίας. Επιπροσθέτως, αναίτιες καθυστερήσεις Δήμων και κυβέρνησης 

καθιστούν τις εξαγγελίες για ένταξη στα διάφορα προγράμματα άδειο πουκάμισο. 

Από την άλλη τα κατασκευαστικά κονδύλια των σχολείων, έχουν να αποδοθούν από το 2012, 

πράγμα που σημαίνει ότι όποια επισκευή κάνουν οι διευθυντές στα κτίρια την κάνουν με τα 

λειτουργικά έξοδα του σχολείου, στερώντας κονδύλια από άλλες βασικές ανάγκες που έχει να 

καλύψει το σχολείο. 

 
Με την πρωτοβουλία μας αυτή επιδιώκουμε 

 να πέσουν οι προβολείς στην υποτιμημένη, κατά τη γνώμη μας, παιδεία τόσο από 
την κεντρική εξουσία και όσο και τις περιφερειακές και δημοτικές αρχές.  
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 την λήψη μέτρων για να διασφαλιστούν οι πρέπουσες συνθήκες ασφάλειας στα 
σχολεία της περιοχής μας αλλά και οι σύγχρονες συνθήκες εργασίας και μάθησης.  

Για αυτό ζητήσαμε να παρευρεθούν οι Δήμοι φέρνοντας τον δικό τους ολοκληρωμένο 
σχεδιασμό, οι συνδικαλιστικοί φορείς εκπαιδευτικών και γονέων ως οι βασικοί 
αρμόδιοι και γνώστες των αναγκών σε αιτήματα και δράση, τις προτάσεις των οποίων 
πρέπει να πάρει υπόψη του το ΠΣ. 
Προτάσεις: 

 Η Περιφέρεια να εντάξει στο νέο ΕΣΠΑ συγκεκριμένη και γενναία χρηματοδότηση 
για τις σχολικές υποδομές. 

 Διεκδίκηση έκτακτης χρηματοδότησης από την κυβέρνηση για τα προβλήματα 
Σχολικής στέγης, αύξηση του ποσοστού διάθεσης του προγράμματος 
«ΦΙΛΟΔΗΜΟΣ» στα σχολεία και αντίστοιχα από κάθε άλλη γενική χρηματοδότηση 
που θα έρθει στους Δήμους. 

 Ανάληψη από την Περιφέρεια της κατασκευής σχολικού συγκροτήματος για τους 
μαθητές της ειδικής αγωγής στην Κέρκυρα. 

 Κοινή πορεία και συστράτευση με τους αγώνες του εκπαιδευτικού, μαθητικού και 
γονεϊκού κινήματος στηρίζοντας τα αιτήματά τους για: μαζικούς διορισμούς μόνιμων 
εκπαιδευτικών, αραίωση μαθητών και δημιουργία ολιγομελών τμημάτων έως 15 
μαθητές, συνεχή-επαναλαμβανόμενα τεστ, πρόσληψη μόνιμων καθαριστριών για 
κάλυψη όλου του ωραρίου λειτουργίας των σχολείων, κατάργηση του ορίου 
χιλιομετρικής απόστασης για τη μεταφορά των μαθητών κλπ  

 
ΕΠΙΛΟΓΟΣ: 

Το σχολείο αλλάζει. Δεν μπορεί να μην αλλάζει, γιατί παρακολουθεί τις εξελίξεις 
στην οικονομία, και στην παραγωγή. Στη σημερινή πραγματικότητα όμως αλλάζει για 
τα συμφέροντα των επιχειρηματιών και όχι των μαθητών, των γονιών και της 
εκπαιδευτικής κοινότητας. 

Αυτή είναι η ουσία των δεκάδων "εκσυγχρονιστικών", μεταρρυθμιστικών παρεμβάσεων, 
που ούτε αποσπασματικές είναι ούτε χωρίς σχέδιο, όπως πολλές φορές υποκριτικά 
υποστηρίζει το εναλλασσόμενο πολιτικό προσωπικό σε κυβέρνηση και τοπική Διοίκηση 

Αυτή είναι η "κόκκινη κλωστή" που συνδέει τις αντιδραστικές αλλαγές, χρόνια τώρα, στο 
σχολείο, το περιεχόμενο των σπουδών και την έμφαση σε δεξιότητες, τις προσπάθειες 
"αυτονόμησης" των σχολικών μονάδων.  

Η Παιδεία είναι υπόθεση όλων μας. Για μας η μόρφωση δεν είναι εμπόρευμα είναι 
δικαίωμα. Για αυτό θεωρούμε ότι πρέπει να είναι αποκλειστική ευθύνη του κράτους, η 
Εκπαίδευση να είναι Δημόσια και Δωρεάν χωρίς καμία ιδιωτική και επιχειρηματική 
δράση. 

 
Σημείωση: Σας επισυνάπτουμε και μια ενδεικτική καταγραφή της διαχρονικά 

ντροπιαστικής κατάστασης των σχολικών μονάδων στο Ν. Κέρκυρας το 2021. 
 

 
 
 
 
 



 8 

ΕΝΔΕΙΚΤΙΚΗ ΕΙΚΟΝΑ ΤΗΣ ΚΑΤΑΣΤΑΣΗΣ - ΕΔΩ ΠΟΥ ΔΕΝ 
ΑΣΤΡΑΦΤΟΥΝ ΤΑ ΦΛΑΣ 

 
Στο Δήμο Κεντρικής Κέρκυρας υπάρχουν 28 σχολικές μονάδες που στεγάζονται σε 21 
σχολικά κτίρια. Με εξαίρεση το Γυμνάσιο Λιαπάδων, Αγ. Ιωάννη και Σκριπερού, όλα τα 
υπόλοιπα σχολεία αντιμετωπίζουν μικρότερα η μεγαλύτερα προβλήματα με πιο 
χαρακτηριστικά: 

1. Το σχολικό συγκρότημα στο Μαντούκι. Το συγκρότημα συστεγάζει 3 σχολεία και το 
δημόσιο ΙΕΚ Κέρκυρας. Κάθε χρόνο αντιμετωπίζει προβλήματα, τόσο κτιριακά 
(πτώσεις σοβάδων, παραθύρων, καλοριφέρ, τοίχων) όσο και λειτουργικά. Η 
θέρμανση κάθε χρόνο υπολειτουργεί ή δε λειτουργεί καθόλου και μόνο μετά τις 
δυναμικές κινητοποιήσεις μαθητών – εκπαιδευτικών – γονιών, δόθηκε η δέσμευση 
από το Δήμο, ότι φέτος θα λυθεί το πρόβλημα. Κάθε χρόνο λόγω των βροχών 
πλημμυρίζει το υπόγειο, στο οποίο βρίσκεται υποσταθμός της ΔΕΗ!!! Το κτίριο είχε 
βγει κόκκινο από το σεισμό του ……. Και ποτέ δεν έγιναν οι απαραίτητες εργασίες 
ενίσχυσης του κτιρίου, όπως και ποτέ δε δόθηκε στη δημοσιότητα η έκθεση των 
μηχανικών. 

2. Το Γυμνάσιο Φαιάκων. Στεγάζεται σε ένα παλιό ξενοδοχείο, του οποίου τα δωμάτια 
έχουν μετατραπεί σε τάξεις. Δεν πληροί καμία από τις σύγχρονες προϋποθέσεις 
λειτουργίας των σύγχρονων σχολείων. 

3. Το Ειδικό Επαγγελματικό Γυμνάσιο, το οποίο επιτέλους μεταφέρθηκε από την Άνω 
Κορακιάνα στο κτίριο του παλιού ιδιωτικού σχολείου. Το οποίο επίσης είναι 
ανέτοιμο. Νερά μπαίνουν από τους τοίχους, ο περιβάλλον χώρος δεν είναι κατάλληλα 
διαμορφωμένος και για να μπεις μέσα σε μια τάξη πρέπει να περάσεις μέσα από άλλη 
τάξη. 

4. Το ΕΕΕΕΚ. Είναι τοποθετημένο πάνω στην Εθν. Λευκίμμης, δρόμος όπου 
συμβαίνουν πολλά ατυχήματα. Στον πάνω όροφο συστεγάζεται με δημοτικό (;;;;) και 
είναι απλά ένα κτίριο που μοιάζει με κατάστημα. 

5. Το 4ο ΓΕΛ. Για το σχολείο αυτό έχει κατασκευαστεί καινούριο κτίριο και κάθε χρόνο 
υπάρχει ο εμπαιγμός ολόκληρης της σχολικής κοινότητας για την μετεγκατάστασή 
του. Μετά από 6 χρόνια και το σχολείο στεγάζεται ακόμα σε παλιά ενοικιαζόμενα 
δωμάτια… 

6. 1ο και 2ο Γυμνάσιο. Τα σχολεία αυτά στεγάζονται σε διατηρητέα κτίρια στα οποία οι 
εργασίες συντήρησης είναι μηδαμινές. Ειδικά στο 2ο Γυμνάσιο ο χώρος προαυλισμού 
των μαθητών είναι πάρα πολύ μικρός. 

7. 3ο και 4ο Γυμνάσιο. Το σχολικό συγκρότημα στεγάζεται σε κτίριο κολλητά στις 
Φυλακές Κέρκυρας. Αυτές τις μέρες όπως είναι γνωστό έπεσε και το στέγαστρο . 

Αυτές είναι οι πιο χαρακτηριστικές περιπτώσεις για τα σχολεία του Δήμου Κ. Κέρκυρας. Σε 
όλα όμως τα σχολεία, υπάρχουν προβλήματα με τις στέγες που μπάζουν νερά, σοβάδες που 
πέφτουν πάνω σε θρανία, υγρασία στους τοίχους, ανύπαρκτα ή ακατάλληλα προαύλια, 
εξαθλιωμένες τουαλέτες για τους μαθητές και άλλα πολλά. Και βέβαια ΣΕ ΟΛΑ τα σχολεία, 
οι αίθουσες είναι μικρές, σαν κλουβιά, ανεπαρκώς αεριζόμενες. Όπως και η υλικοτεχνική 
υποδομή των σχολείων (εργαστήρια, αθλητικοί χώροι κι εξοπλισμός κλπ.) είναι ανύπαρκτη. 
Πολύ μακριά δηλαδή από τις σύγχρονες ανάγκες μαθητών κι εκπαιδευτικών. 
Στο Δήμο Κεντρικής Κέρκυρας επίσης λειτουργούν, 36 Δημοτικά σχολεία και 39 
Νηπιαγωγεία.  
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Στην πλειοψηφία τους τα κτίρια που στεγάζουν τις σχολικές μονάδες είναι παλιά 
ακατάλληλα και σε πολλές περιπτώσεις επικίνδυνα. Οι αίθουσες είναι μικρές για το πλήθος 
των μαθητών. 
Γουβιά: αμίαντος στη στέγη 
Κοντόκαλι: πολύ μικρές αίθουσες πρώην αποθήκες, σαθρά ντουβάρια, παλιές 
ηλεκτρολογικές εγκαταστάσεις, μικρή αυλή που λιμνάζει και δημιουργείται χείμαρρος στην 
έξοδο. Υπάρχει έκθεση ακαταλληλότητας από τις τεχνικές Υπηρεσίες του Δήμου το 2017 
Ποταμός: Πάνω από 30 χρόνια νοικιάζει 2 αίθουσες σε χώρο έξω από το σχολείο, οι 
μαθητές είναι εκτεθειμένοι στο δρόμο που περνάει μπροστά από το σχολείο 
5ο Δημ Σχ: πολύ παλιό σχολείο, πρώην μοναστήρι, μικρή εσωτερική αυλή 
6ο Δημ.Σχ πέφτουν σοβάδες  
Όλα τα νηπιαγωγεία σε μικρές αίθουσες σε σχέση με τον αριθμό των μαθητών 
Νηπιαγωγείο Παλιάς Πόλης: Ως αυλή θεωρείται ο κοινόχρηστος χώρος της πολυκατοικίας 
Νηπιαγωγείο Μαντούκι: μικρό σχολείο, ακατάλληλο κτίριο, δεν υπάρχει παράθυρο για 
αερισμό στην μπροστινή αίθουσα, αυλή κοινόχρηστος χώρος πολυκατοικίας, πέφτουν 
κομμάτια από την εγκαταλελειμμένη καμινάδα πρώην εργοστασίου 
Η δίχρονη προσχολική αγωγή ξεκίνησε με αίθουσες προκάτ, εύκολη φτηνή αλλά 
απαράδεκτη λύση. 
 
Δ. N. Κέρκυρας 
Δημοτικό Νεοχωρίου,με προβλήματα στο κτίριο και ρωγμές στο γραφείο του Διευθυντή 
Είναι ασυντήρητο πάνω από 10 χρόνια 
Δημοτικό Πετριτή, προβλήματα με το αποχετευτικό 
Δημοτικό Περιβολίου, σε κακή κατάσταση όλο το κτίριο άχρηστες υδρορροές φουσκωμένοι 
σοβάδες μέσα και έξω 
4ο δημοτικό Μελικειων, σοβαρό πρόβλημα στο λεβητοστάσιο, συχνά τους χειμερινούς μήνες 
πλημμυρίζει 
Γυμνάσιο -Λύκειο Αργυράδων, υπάρχει ανάγκη γενικής επισκευής. Παρουσιάζονται 
προβλήματα σε όλο το κτίριο, κολώνες , δοκάρια φθαρμένα, διαβρωμένος σκελετός, μια 
τάξη παραμένει κλειστή λόγω σοβαρών προβλημάτων 
Σε όλα τα σχολεία και στο Γυμνάσιο - Λύκειο Λευκίμμης υπάρχει ανάγκη ελέγχου 
στατικότητας 
 
Δ. Βόρειας Κέρκυρας 
Οι εκπαιδευτικές δομές στο Δήμο είναι συνολικά 31 από τις οποίες λειτουργούν οι 29. 
1. Δεν υφίσταται Παιδικός Σταθμός σε όλη τη Δημοτική Ενότητα του Αγίου Γεωργίου. 
2. Δύο Σχολεία δεν λειτουργούν. Αυτά είναι το νηπιαγωγείο Πλάτωνα & το Ειδικό Σχολείο 
Βελονάδων. 
3. Υπάρχουν τεράστια κτιριακά θέματα. 
Συγκεκριμένα: 
1) 13 αίθουσες λειτουργούν σε κοντέινερ με 300 παιδιά σε αυτά (Λύκειο Αγρού 6, Σχολικό 
Κέντρο Βελονάδων 2, Νηπιαγωγείο Περουλάδων 1, Γυμνάσιο Περουλάδων 2, Σχολικό 
Κέντρο Κασσιώπης  
2).Διαφόρων μορφών προβλήματα όπως στεγανότητας (π.χ. Γυμνάσιο Περουλάδων, 
Νηπιαγωγείο Αγρού, Νηπιαγωγείο Περουλάδων), στέγη από ελλενίτ (παιδικός Σταθμός 
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Σφακερών), σοβαρές ρωγμές (Γυμνάσιο Καρουσάδων), πρόβλημα ζέστης (το Σχολικό 
Κέντρο Καρουσάδων). 
3) Συνολική απαράδεκτη κατάσταση κτιρίων (π.χ. τα περισσότερα νηπιαγωγεία αλλά 
ιδιαίτερα των Νυμφών, Περουλάδων και Κασσιώπης καθώς και το Γυμνάσιο Περουλάδων). 
4) Κακή κατάσταση τουαλετών (π.χ. Γυμνάσιο Περουλάδων). 
5) Υπάρχει σχολείο με απλήρωτα ενοίκια και με απειλές έξωσης (νηπιαγωγείο Βελονάδων). 
6) Πολλά σχολεία δεν έχουν επάρκεια αιθουσών (π.χ. Γυμνάσιο –Λύκειο Κασσιώπης, 
Σχολικό Κέντρο Κασσιώπης, Γυμνάσιο Θιναλίου, Λύκειο Αγρού, Σχολικό Κέντρο 
Βελονάδων, Γυμνάσιο Περουλάδων κλπ). 
7) Υπάρχει θέμα καλύτερης οργάνωσης της συστέγασής διάφορων δομών(π.χ. Παιδικός 
Σταθμός και Νηπιαγωγείο Καρουσάδων, Νηπιαγωγείο Αχαράβης που είναι διάσπαρτο σε 
δύο κτήρια). 
8) Υπάρχουν σοβαρές ελλείψεις εξοπλισμού και υποδομών. Τέτοιες είναι τα παιχνίδια 
εξωτερικού χώρου (π.χ. Παιδικός Σταθμός Σφακερών, Νηπιαγωγείο Περουλάδων), οι χώροι 
άθλησης (π.χ. Γυμνάσιο Περουλάδων), στέγαστρα εντός του σχολείου(π.χ. Σχολικό Κέντρο 
Αγρού)κλπ. 
 
Δ. Παξών 
Νηπιαγωγείο, Δημοτικό Γυμνάσιο και Λύκειο συστεγάζονται σε ένα ενιαίο σχολικό 
συγκρότημα. Η αύξηση των μαθητών και των αναγκών σε αίθουσες αντιμετωπίζεται με την 
συνταγή κοντέινερ ή προκάτ, μέχρι στιγμής έχουμε 5 στο Δημοτικό και 2 στο Γυμνάσιο. 
Αυτή τη χρονιά ένας αριθμός παιδιών έμεινε έξω από τον βρεφονηπιακό σταθμό λόγω 
έλλειψης χώρου. 
 
Για όλα αυτά τα προβλήματα και άλλα που δεν χωράνε στις σελίδες, ένα είναι βέβαιο. 
Δεν ευθύνονται οι εκπαιδευτικοί, οι γονείς και πολύ περισσότερο οι μαθητές. 
                                                                                       

-------Παράλειψη----------- 
 

Στη  συζήτηση  του  θέματος  παρευρέθηκαν εκ μέρους του Δ.Σ της  ΕΛΜΕ 
Κέρκυρας, ο Πρόεδρος του Δ.Σ κ.  Καπετάνιος  Αχιλλέας και  η εκπρόσωπος της 
Ένωσης Συλλογών Γονέων και Κηδεμόνων Κέρκυρας (μέλος του ΔΣ της Ένωσης) κ. 
Ελένη  Καλησπεράτη. Ακολούθησε  εκτενής διαλογική  συζήτηση. 
   

-------Παράλειψη----------- 
 
Ο   επικεφαλής  της  παράταξης  «ΑΝ.Α.ΣΑ. Για  τα  Ιόνια  Νησιά»  Περιφερειακός  
Σύμβουλος  κ.  Θεόδωρος  Γαλιατσάτος  πρότεινε  να  συμπεριληφθούν στις  
προτάσεις  της παράταξης  « Λαϊκή   Συσπείρωση»  τα  εξής:  
Η  αύξηση  του  κόστους  για τη  μεταφορά  των  μαθητών, ώστε  να διασφαλιστούν 
περισσότερα μέσα για την  μετακίνηση  των  μαθητών. 
Η  ανάγκη  διάσωσης  του κτιρίου που  στεγαζόταν το  6ο  Δημοτικό  Σχολείο καθώς 
και  η αναβάθμισή  του είτε  ως  σχολικό  κέντρο  είτε για παραπλήσιες  χρήσεις. 
 

 
-------Παράλειψη----------- 

 
Κατόπιν  η  επικεφαλής  της  παράταξης  « Λαϊκή   Συσπείρωση» κ. Αλεξάνδρα  
Μπαλού πρόσθεσε  επιπλέον στις προτάσεις της παράταξης της, την ανάγκη η 
Περιφέρεια Ιονίων Νήσων  να  αναλάβει  πρωτοβουλία  για  τεστ  στην  εκπαιδευτική  
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κοινότητα  και δήλωσε ότι γίνονται  αποδεκτές, οι  προτάσεις  της  παράταξης  
«ΑΝ.Α.ΣΑ. Για  τα  Ιόνια  Νησιά»  . 
 

-------Παράλειψη----------- 
 
Στη συνεχεία  ο  θεματικός  Αντιπεριφερειάρχης Κοινωνικής Συνοχής, Δημόσιας 
Υγείας και Απασχόλησης κ. Κωνσταντίνος Ζορμπάς πρότεινε προς ψήφιση τα 
κάτωθι:  
 

«Το Περιφερειακό Συμβούλιο διαπιστώνει ότι η κατάσταση των κτηριακών εγκαταστάσεων 

σε πολλά σχολεία της Κέρκυρας είναι σε κατάσταση εγκατάλειψης προ πολλών ετών .Έχει 

επανειλημμένως αναφέρει το σοβαρό αυτό θέμα στους αρμόδιους φορείς των Δήμων και 

της Περιφερειακής Διεύθυνσης . 

   Δηλώνει ότι κανένα αίτημα από τους  Δήμους  της   Κέρκυρας, αρμόδιοι φορείς της 

Τοπικής Αυτοδιοίκησης  για την συντήρηση των σχολικών εγκαταστάσεων δεν έχει 

διατυπωθεί στην Περιφέρεια με στόχο την αναβάθμιση και τον εκσυγχρονισμό των 

σχολείων. Πάραυτα η Περιφέρεια, διαθέτει την πληροφόρηση ότι οι Δημοτικές  Αρχές 

σκοπεύουν  να εντάξουν έργα βελτιώσεων  των σχολικών κτηρίων στο πρόγραμμα     

‘’Αντώνης Τρίτσης ‘‘. 

Η Περιφέρεια Ιόνιων Νήσων βρίσκεται σε συνεχή επικοινωνία με την Περιφερειακή 

Διεύθυνση Εκπαίδευσης τόσο στην Κέρκυρα όσο και στις άλλες Περιφερειακές  Ενότητες 

για την συνεργασία στους τομείς αρμοδιότητας της όπως είναι η μεταφορά μαθητών .  

Για πρώτη φορά εξομαλύνθηκε η διαδικασία αυτή με την διενέργεια διαγωνισμού μετά από 

πέντε χρόνια χαώδους  λειτουργίας  μέσα από συνεχείς τροποποιήσεις συμβάσεων 

δρομολογίων που δεν αντιμετώπιζαν το πρόβλημα . 

Η Περιφέρεια επίσης ανταποκρίθηκε στα αιτήματα της Περιφερειακής Διεύθυνσης 

Εκπαίδευσης για προμήθεια υγειονομικού προστατευτικού υλικού.  

Παράλληλα, διαπιστώνει ότι κατά την έναρξη της τρέχουσας σχολικής χρονιάς καλύφθηκαν 

κατά  μεγάλο μέρος  τα κενά των διδασκάλων και καθηγητών όπως και ότι είχαν όλοι οι 

μαθητές την σχολική ύλη έγκαιρα . 

Επίσης  αναγνωρίζει την μεγάλη προσπάθεια από τους αρμόδιους φορείς σε κεντρικό και 

τοπικό επίπεδο που καταβάλλεται για την συνέχιση του εκπαιδευτικού προγράμματος στα 

σχολεία με την εφαρμογή προστατευτικών μέτρων κατά του κορονοϊού . 

Η Περιφέρεια Ιόνιων Νήσων αναγνωρίζοντας την ύψιστη σημασία του σχολικού 

περιβάλλοντος και της ποιότητας της εκπαίδευσης για την ψυχική ισορροπία την ασφάλεια 

και την ανάπτυξη των μαθητών , παραμένει στην διάθεση των Δημοτικών Αρχών για την 

συνεργασία προς την αναβάθμιση και την δημιουργία νέων σύγχρονων σχολικών μονάδων. 

Η Περιφέρεια Ιονίων Νήσων, οι Δήμοι, όσο και η Κεντρική Κυβέρνηση να αντιμετωπίσουν 

στο πλαίσιο των αρμοδιοτήτων τους  τα θέματα ασφάλειας και εκσυγχρονισμού των 
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σχολείων, ή νέων κτηριακών εγκαταστάσεων όπου αυτό απαιτείται και μέσω διαφόρων 

χρηματοδοτικών εργαλείων». 

 
-------Παράλειψη----------- 

 
Στη  συνέχεια  ο  Πρόεδρος  έθεσε σε   ονομαστική  ψηφοφορία   τις  δύο  
προτάσεις :  
 
Παρόντες  στην  ονομαστική  ψηφοφορία  ήταν  οι  κάτωθι  Περιφερειακοί  
Σύμβουλοι:  

1. Νικόλαος Μουζακίτης του Σπυρίδωνος, Πρόεδρος Π.Σ. 
2. Γεώργιος Στασινόπουλος του Ιωάννη 
3. Αμαλία-Ελένη Ανδριώτη-Σκορδίλη του Στεφάνου 
4. Σταύρος Τραυλός του Παναγή 
5. Ανδρέας Κτενάς του Γεωργίου  
6. Κωνσταντίνος Καποδίστριας του Δημητρίου 
7. Ευστάθιος – Σωτήριος Κουρής του Σπυρίδωνος 
8. Κωνσταντίνος Ζορμπάς του Δημητρίου  
9. Ιωάννης Αρμενιάκος του Γεωργίου 
10. Εμμανουήλ Ορφανουδάκης του Γεωργίου 
11. Αθανάσιος Λιβιτσάνης του Μιχαήλ 
12. Σπυρίδων Σπύρου του Πέτρου 
13. Χρήστος-Ηρακλής Σκούρτης του Πέτρου 
14. Σπυρίδων Ιωάννου του Δημητρίου 
15. Νικόλαος Μηλιώτης του Αναστασίου 
16. Θεόδωρος (Μποκές) Τσουκαλάς του Διονυσίου  
17. Αλέξανδρος Αλεξάκης του Ιωάννη 
18. Δημήτριος Σπανός του Διονυσίου-Ευάγγελου 
19. Ιωάννης Ροντογιάννης του Βασιλείου 
20. Χαράλαμπος Βυθούλκας του Σωτηρίου 
21. Ολυμπία (Ολίβια) Καρδακάρη, του Νικολάου Γραμματέας Π.Σ 
22. Αλέξανδρος Μιχαλάς του Διονυσίου, Αντιπρόεδρος Π.Σ. 
23. Θεόδωρος Γαλιατσάτος του Αποστόλη 
24. Παναγής Δρακουλόγκωνας του Βασιλείου 
25. Σπυρίδων Γαλιατσάτος του Μιχαήλ-Σωτηρίου 
26. Θεόδωρος Χαλικιάς του Ιωάννη 
27. Τηλέμαχος Γαβαλάς του Σπυρίδωνος  
28. Διονύσιος Μπάστας του Παύλου 
29. Αθανάσιος Καραΐσκος του Κωνσταντίνου 
30. Αντώνιος Δουβίτσας του Ιωάννη  
31. Αλεξάνδρα Μπαλού του Αριστείδη 
32. Χαράλαμπος Χαραλάμπους του Μιχαήλ  
33. Διονύσιος Κεφαλληνός του Παναγιώτη 
34. Νικόλαος Γκισγκίνης του Γεωργίου  
35. Ευγενία Κολυβά του Γεωργίου 
36. Παναγιώτης Ποζίδης του Μενελάου 
37. Κοντομάρης  Σπυρίδων του  Ευτυχίου 

 
 
Υπέρ  της πρότασης που  κατέθεσε  ο  θεματικός  Αντιπεριφερειάρχης 
Κοινωνικής Συνοχής, Δημόσιας Υγείας και Απασχόλησης κ. Κωνσταντίνος 
Ζορμπάς ψήφισαν  οι  κάτωθι:  
 



 13 

1. Νικόλαος Μουζακίτης του Σπυρίδωνος, Πρόεδρος Π.Σ. 
2. Γεώργιος Στασινόπουλος του Ιωάννη 
3. Αμαλία-Ελένη Ανδριώτη-Σκορδίλη του Στεφάνου 
4. Σταύρος Τραυλός του Παναγή 
5. Ανδρέας Κτενάς του Γεωργίου  
6. Κωνσταντίνος Καποδίστριας του Δημητρίου 
7. Ευστάθιος – Σωτήριος Κουρής του Σπυρίδωνος 
8. Κωνσταντίνος Ζορμπάς του Δημητρίου  
9. Ιωάννης Αρμενιάκος του Γεωργίου 
10. Εμμανουήλ Ορφανουδάκης του Γεωργίου 
11. Αθανάσιος Λιβιτσάνης του Μιχαήλ 
12. Σπυρίδων Σπύρου του Πέτρου 
13. Χρήστος-Ηρακλής Σκούρτης του Πέτρου 
14. Σπυρίδων Ιωάννου του Δημητρίου 
15. Νικόλαος Μηλιώτης του Αναστασίου 
16. Θεόδωρος (Μποκές) Τσουκαλάς του Διονυσίου  
17. Αλέξανδρος Αλεξάκης του Ιωάννη 
18. Δημήτριος Σπανός του Διονυσίου-Ευάγγελου 
19. Ιωάννης Ροντογιάννης του Βασιλείου 
20. Χαράλαμπος Βυθούλκας του Σωτηρίου 

 
 

Υπέρ της συνδιαμορφωμένης πρότασης των παρατάξεων «Λαϊκή   Συσπείρωση» 
και «ΑΝ.Α.ΣΑ. Για  τα  Ιόνια  Νησιά»  » ψήφισαν  οι  κάτωθι:  

 
1. Ολυμπία (Ολίβια) Καρδακάρη, του Νικολάου Γραμματέας Π.Σ 
2. Αλέξανδρος Μιχαλάς του Διονυσίου, Αντιπρόεδρος Π.Σ. 
3. Θεόδωρος Γαλιατσάτος του Αποστόλη 
4. Παναγής Δρακουλόγκωνας του Βασιλείου 
5. Σπυρίδων Γαλιατσάτος του Μιχαήλ-Σωτηρίου 
6. Θεόδωρος Χαλικιάς του Ιωάννη 
7. Τηλέμαχος Γαβαλάς του Σπυρίδωνος  
8. Διονύσιος Μπάστας του Παύλου 
9. Αθανάσιος Καραΐσκος του Κωνσταντίνου 
10. Αντώνιος Δουβίτσας του Ιωάννη  
11. Αλεξάνδρα Μπαλού του Αριστείδη 
12. Χαράλαμπος Χαραλάμπους του Μιχαήλ  
13. Διονύσιος Κεφαλληνός του Παναγιώτη 
14. Νικόλαος Γκισγκίνης του Γεωργίου  
15. Ευγενία Κολυβά του Γεωργίου 
16. Παναγιώτης Ποζίδης του Μενελάου 
17. Κοντομάρης  Σπυρίδων του  Ευτυχίου  

 
 

-------Παράλειψη----------- 
 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  
 

 «Το Περιφερειακό Συμβούλιο διαπιστώνει ότι η κατάσταση των κτηριακών 

εγκαταστάσεων σε πολλά σχολεία της Κέρκυρας είναι σε κατάσταση εγκατάλειψης προ 
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πολλών ετών .Έχει επανειλημμένως αναφέρει το σοβαρό αυτό θέμα στους αρμόδιους 

φορείς των Δήμων και της Περιφερειακής Διεύθυνσης . 

   Δηλώνει ότι κανένα αίτημα από τους  Δήμους  της   Κέρκυρας, αρμόδιοι φορείς της 

Τοπικής Αυτοδιοίκησης  για την συντήρηση των σχολικών εγκαταστάσεων δεν έχει 

διατυπωθεί στην Περιφέρεια με στόχο την αναβάθμιση και τον εκσυγχρονισμό των 

σχολείων. Πάραυτα η Περιφέρεια, διαθέτει την πληροφόρηση ότι οι Δημοτικές  Αρχές 

σκοπεύουν  να εντάξουν έργα βελτιώσεων  των σχολικών κτηρίων στο πρόγραμμα     

‘’Αντώνης Τρίτσης ‘‘. 

Η Περιφέρεια Ιόνιων Νήσων βρίσκεται σε συνεχή επικοινωνία με την Περιφερειακή 

Διεύθυνση Εκπαίδευσης τόσο στην Κέρκυρα όσο και στις άλλες Περιφερειακές  Ενότητες 

για την συνεργασία στους τομείς αρμοδιότητας της όπως είναι η μεταφορά μαθητών .  

Για πρώτη φορά εξομαλύνθηκε η διαδικασία αυτή με την διενέργεια διαγωνισμού μετά από 

πέντε χρόνια χαώδους  λειτουργίας  μέσα από συνεχείς τροποποιήσεις συμβάσεων 

δρομολογίων που δεν αντιμετώπιζαν το πρόβλημα . 

Η Περιφέρεια επίσης ανταποκρίθηκε στα αιτήματα της Περιφερειακής Διεύθυνσης 

Εκπαίδευσης για προμήθεια υγειονομικού προστατευτικού υλικού.  

Παράλληλα, διαπιστώνει ότι κατά την έναρξη της τρέχουσας σχολικής χρονιάς καλύφθηκαν 

κατά  μεγάλο μέρος  τα κενά των διδασκάλων και καθηγητών όπως και ότι είχαν όλοι οι 

μαθητές την σχολική ύλη έγκαιρα . 

Επίσης  αναγνωρίζει την μεγάλη προσπάθεια από τους αρμόδιους φορείς σε κεντρικό και 

τοπικό επίπεδο που καταβάλλεται για την συνέχιση του εκπαιδευτικού προγράμματος στα 

σχολεία με την εφαρμογή προστατευτικών μέτρων κατά του κορονοϊού . 

Η Περιφέρεια Ιόνιων Νήσων αναγνωρίζοντας την ύψιστη σημασία του σχολικού 

περιβάλλοντος και της ποιότητας της εκπαίδευσης για την ψυχική ισορροπία την ασφάλεια 

και την ανάπτυξη των μαθητών , παραμένει στην διάθεση των Δημοτικών Αρχών για την 

συνεργασία προς την αναβάθμιση και την δημιουργία νέων σύγχρονων σχολικών μονάδων. 

Η Περιφέρεια Ιονίων Νήσων, οι Δήμοι, όσο και η Κεντρική Κυβέρνηση να αντιμετωπίσουν 

στο πλαίσιο των αρμοδιοτήτων τους  τα θέματα ασφάλειας και εκσυγχρονισμού των 

σχολείων, ή νέων κτηριακών εγκαταστάσεων όπου αυτό απαιτείται και μέσω διαφόρων 

χρηματοδοτικών εργαλείων». 

 
Μειοψηφούντων   των  Περιφερειακών  Συμβούλων  κ.κ. Ολυμπίας (Ολίβια) 
Καρδακάρη, Αντωνίου Δουβίτσα, Αλέξανδρου Μιχαλά, Θεόδωρου Γαλιατσάτου, 
Παναγή Δρακουλόγκωνα, Σπυρίδων Γαλιατσάτου, Θεόδωρου Χαλικιά, Τηλέμαχου 
Γαβαλά, Διονύσιου Μπάστα, Αθανάσιου Καραΐσκου, Αλεξάνδρας  Μπαλού, 
Χαράλαμπου Χαραλάμπους, Διονύσιου Κεφαλληνου, Νικόλαου  Γκισγκίνη, Ευγενίας 
Κολυβά, Παναγιώτη Ποζίδη και  Κοντομάρη  Σπυρίδων.  
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--------Παράλειψη----------- 
 
Αφού  εξαντλήθηκαν   τα  θέματα   λύεται  η  συνεδρίαση. 
Συντάχθηκε   το  πρακτικό και αφού διαβάστηκε και βεβαιώθηκε  υπογράφεται .    
 
 
Η παρούσα απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό  7 -1/2021 
 
 
 
 
   Ο Πρόεδρος Π.Σ.                                                  Η Γραμματέας Π.Σ.  
 
 
 
Νικόλαος Μουζακίτης             Ολυμπία (Ολίβια) Καρδακάρη 


